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P R O T O K Ó Ł  Nr V/11 
z sesji Rady Miejskiej w Trzebnicy 

z dnia 24 stycznia  2011 roku 
 
Załączniki do protokołu: 

• 1 -  lista obecności radnych. 
• 2-18   uchwały od nr V/23/10 do Nr V/39/10 

    
    V Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali nr 48 budynku Urzędu Miejskiego  
w Trzebnicy.   Obrady rozpoczęto o godzinie 12:00. 
Przewodniczący Karol Idzik powitał zgromadzone osoby na sali. Na podstawie 
listy obecności stwierdził, że jest quorum.  Następnie słowami: „otwieram obrady 
V sesji Rady Miejskiej”,  dokonał jej otwarcia.  Do przedstawionego porządku 
obrad zaproponował następujące zmiany: 
-  z punktu 4. Przyjęcie protokółów z III i IV sesji Rady Miejskiej, należy 
     wykreślić protokół nr III; 
-  z porządku obrad należy zdjąć punkt 6 – wnioskodawca wycofał projekt 
     uchwały, ponieważ nie ma potrzeby podejmowania uchwały, jeżeli nie ma 
     zmiany stawek; 
-   wprowadzenie punktu 5a. Podjęcie uchwały Nr V/24/11 w sprawie zmiany do 
     uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzebnica na lata 
     2011 – 2020; 
-  w punkcie 6. Podjęcie uchwały Nr V/25/11 w sprawie stwierdzenia 
     wygaśnięcia mandatu radnej  Jadwigi Janiszewskiej; 
-  w punkcie 6a. Podjęcie uchwały Nr V/26/11/ w sprawie stwierdzania  
      wygaśnięcia mandatu radnego Daniela Piotra Buczaka. 
W piątek wpłynęły rezygnacje tych osób. 
Pozostałe punkty zostają w  przedstawionym brzemieniu. 
Burmistrz poinformował, że ze względu na potrzebę uzupełnienia personelu  
w Urzędzie,  powoła sekretarza w osobie Daniela Buczaka i zastępcę Burmistrza  
w osobie Jadwigi Janiszewskiej.  
Radny Jan Darowski zapytał, dlaczego projekt uchwały dotyczący Wieloletniej 
Prognozy Finansowej nie znalazł się w porządku pracy komisji.  
Przewodniczący Rady odpowiedział, że zgodnie z §43 Statutu, wnioski nie 
podlegają dyskusji.  
Radny Darowski powiedział, że chodzi mu o uzasadnienie.  
Prowadzący poddał pod głosowanie zaproponowane zmiany do porządku obrad: 
„za” – 11, „przeciw” – 8, „wstrzymało się od głosu” – 0.  
Został przyjęty następujący porządek obrad: 
 
     1.  Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
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3. Informacja Burmistrza o podjętych ważniejszych zarządzeniach  
i decyzjach od ostatniej sesji Rady. 

4. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej. 
5. Podjęcie uchwały Nr V/23/11 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 

rok. 
5a.Podjęcie uchwały Nr V/24/11 w sprawie  zmiany do uchwały Wieloletniej 
     Prognozy Finansowej Gminy Trzebnica na lata  2011 – 2020 
6. Podjęcie uchwały Nr V/25/11 w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 

radnej  Jadwigi Janiszewskiej. 
6a. Podjęcie uchwały Nr V/26/11 w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia 
     mandatu radnego Daniela Piotra Buczaka.   
7. Podjęcie uchwały Nr V/27/11 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Trzebnickiemu. 
8. Podjęcie uchwały Nr V/28/11 w sprawie: zatwierdzenia taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 
9. Podjęcie uchwały Nr V/29/11 w sprawie przystąpienia do zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu wsi Nowy 
Dwór. 

10. Podjęcie uchwały Nr V/30/11 w sprawie przystąpienia do zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 
położonych przy ul. Polnej w Trzebnicy uchwalonego Uchwałą Nr 
XXI/246/04 Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 30 września 2004 roku. 

11. Podjęcie uchwały Nr V/31/11 w sprawie przystąpienia do zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów  
w rejonie ul. Oleśnickiej i Czereśniowej w Trzebnicy uchwalonego Uchwałą 
Nr XIV/143/08 Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 31 stycznia 2008 roku.  

12. Podjęcie uchwały Nr V/32/11 w sprawie przystąpienia do zmiany  
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
wyznaczonego ulicami Św. Jadwigi, Ks. Dz. W. Bochenka i Obrońców 
Pokoju w Trzebnicy uchwalonego Uchwałą Nr XI/109/07 Rady Miejskiej  
w Trzebnicy z dnia 26 października 2007 roku. 

13. Podjęcie uchwały Nr V/33/11 w sprawie Programu Ochrony Środowiska dla 
gminy Trzebnica na lata 2010-2014 z perspektywą na lata 2015-2018. 

14. Podjęcie uchwały nr V/34/11 w sprawie Planu Gospodarki Odpadami dla 
gminy Trzebnica na lata 2010-2014 z perspektywą  na lata 2015-2018.  

15. Podjęcie uchwały nr V/35/11 w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów  
i członków rad sołeckich. 

16.  Podjęcie uchwały Nr V/36/11 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 
dotychczasowego leasingu operacyjnego z opcja wykupu kompaktora – 
używanego, na potrzeby Zakładu Gospodarki Komunalnej w Trzebnicy. 

17. Podjęcie  uchwały Nr V/37/11 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 
dotyczącego leasingu operacyjnego z opcja wykupu zamiatarki ulicznej – 
używanej, na potrzeby zakładu Gospodarki Komunalnej w Trzebnicy.  
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18. Podjęcie uchwały Nr V/38/11 w sprawie uchylenia Uchwały Nr IV/28/07 
Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 2 lutego 2007 roku w sprawie 
upoważnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej w Trzebnicy do 
dokonywania czynności w sprawach z zakresu prawa pracy wobec 
Burmistrza Gminy Trzebnica. 

19. Podjęcie uchwały Nr V/39/11 w sprawie udzielenia wiceprzewodniczącemu 
Rady Miejskiej w Trzebnicy upoważnienia do wystawienia poleceń 
wyjazdów służbowych. 

20. Wolne wnioski. 
21. Interpelacje i zapytania. 
22. Komunikaty. 
23. Zamknięcie obrad V sesji.   

   
     Ad.3.  
Burmistrz przedstawił informację o podjętych ważniejszych zarządzeniach  
i decyzjach od ostatniej sesji Rady: 
     1. Przygotowanie projektów uchwał na dzisiejszą sesję. 

2.Wydanie zarządzeń w sprawie:  
1) Przejęcia nieodpłatnego gruntów Skarbu Państwa – w związku z realizacją 

inwestycji celu publicznego polegającej na budowie parkingu obsługującego 
cmentarz komunalny. 

2) Nadanie numeru porządkowego dla nieruchomości położonej we wsi 
Komorowo. 

3) Zmian w budżecie Gminy Trzebnica na 2010 rok. 
4) Przekazania nieruchomości komunalnych na terenie Gminy Trzebnica do 

zarządzania Zakładowi Gospodarki Komunalnej. 
 

   Ad.4.  
Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej. 
Prowadzący poinformował, że protokół był wyłożony w biurze Rady i nie 
wpłynęły do niego żadne uwagi.  
W wyniku głosowania: „za” – 19. Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
    Ad.5.  
Podjęcie uchwały Nr V/23/11 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok 
wraz z dwiema autopoprawkami. 
Skarbnik Barbara Krokowska poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na 
wszystkich Komisjach Rady. Pierwsza autopoprawka dotyczy aneksu, 
przygotowanego przez Urząd Marszałkowski, do budowy oczyszczalni ścieków  
w Skarszynie. Uzyskane środki z tego tytułu będą rozdysponowane zgodnie  
z zapisem w uzasadnieniu. Druga autopoprawka dotyczy dwóch rzeczy:  
zabezpieczenia środków na modernizację schodów przy stacji kolejowej  
i zwiększenia środków  w dziale oświata i wychowanie na zabezpieczenie zadań  
w ramach środków europejskich.  
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Radny Darowski zapytał, w jakim trybie został zakupiony samochód dla Straży 
Miejskiej.  
Skarbnik odparła, że w trybie art. 4 pkt. 8 ustawy o zamówieniach publicznych.  
Radny pytał dalej, czy to znaczy, że z wolnej ręki. 
Skarbnik odpowiedziała, że żadnych trybów się nie stosuje, ponieważ zapis art. 4  
jest bez trybowy.  
Radny Janusz Szydłowski zapytał, dlaczego nie została odebrana remiza strażacka  
w Marcinowie. 
Burmistrz oświadczył, że nie została zakończona inwestycja i dlatego nie jest 
odebrana.  
Skarbnik dodała, że ogrzanie tej inwestycji ciąży na gminie. Musi być inwestycja 
zabezpieczona w okresie zimowym. 
Radny Adam Gubernat zapytał, czy w związku z tym naliczone zostały kary. 
Naczelnik Wydziału Techniczno-Inwestycjnego Zbigniew Zarzeczny odpowiedział, 
że  generalnie inwestycja został odebrana, tylko nie została przekazana.  
Radny Zenon Janiak zapytał, jaka wysokość środków została pozyskana z Biegu 
Sylwestrowego. 
Radny Pancerz odparł, że 19.050 zł.  
Radny Wolski zapytał, skąd tak wysokie podwyżki za wynajem hali w ZAPO   
i przy SP nr 3, czy jest jakaś kalkulacja. 
Burmistrz odpowiedział, że dyrektor Jerzy Trela jest odpowiedzialny za halę  
w ZAPO, ale prosił,  aby na to pytanie udzielić odpowiedzi w wolnych wnioskach. 
Radny Wolski wyraził zgodę.  
Radni nie mieli więcej pytań do zmian w budżecie ani przedstawionych 
autopoprawek.  
Przewodniczący Rady poddał ww. projekt wraz z dwiema autopoprawkami pod 
głosowanie: „za” – 11, „przeciw” – 0, „wstrzymało się od głosowania” - 8. 
Uchwała została podjęta.  
    Ad.5a. 
Podjęcie uchwały Nr V/24/11 w sprawie  zmiany do uchwały Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Trzebnica na lata  2011 – 2020. 
Skarbnik powiedziała, że ustawa nas obliguje do tego, żeby zapisy w uchwale były 
zgodne. Nastąpiła weryfikacja zadłużenia kanalizacji w Skarszynie i stąd ta 
aktualizacja.  Poprosiła radnych, aby wpisali w wierszu 10, kolumna prognoza 
2011, kwotę 13.423.552 zł. 
Radny Wojciech Wróbel zwrócił uwagę, aby w przyszłości projekty uchwał trafiały 
na Komisje.  
Skarbnik tłumaczyła, że podpisali aneks, który wymusił zmianę w uchwale. 
Radny Darowski zapytał, kiedy ten aneks został podpisany. 
Skarbnik odparła, że we wtorek a w środę rozpoczęły się już posiedzenia Komisji.  
Radni nie mieli więcej pytań. 
Prowadzący poddał ww. projekt pod głosowanie: „za” – 11, „przeciw” – 8, 
„wstrzymało się od głosu” – 0. Uchwała została podjęta.  
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    Ad.6. 
Podjęcie uchwały Nr V/25/11 w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej  
Jadwigi Janiszewskiej. 
Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady  poddał ww. projekt pod głosowanie:  
„za” – 12, „przeciw” – 7, „wstrzymało się od głosu” – 0. Uchwała została 
podjęta.  
     Ad.6a. 
Podjęcie uchwały Nr V/26/11 w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 
radnego Daniela Piotra Buczaka.   
Pytań nie było. 
Prowadzący poddał ww. projekt pod głosowanie: „za” – 12, „przeciw” – 7, 
„wstrzymało się od głosu” – 0. Uchwała została podjęta.  
    Ad.7.  
Podjęcie uchwały Nr V/27/11 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Trzebnickiemu. 
Przewodniczący Rady poinformował, że ww. projekt uchwały był omawiany na 
komisjach Rady i uzyskał opinię pozytywną.  
Uwag do projektu nie zgłoszono. 
Prowadzący poddał projekt pod głosowanie: „za” – 19. Uchwałę podjęto 
jednogłośnie.  
Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie pozostałe projekty uchwał były 
omawiane na Komisjach Rady i uzyskały pozytywną opinię.  
     Ad.8.  
Podjęcie uchwały Nr V/28/11 w sprawie: zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 
Pytań ani uwag do projektu uchwały nie było.  
Przewodniczący Rady poddał ww. projekt pod głosowanie: „za” – 17, „przeciw” – 
0, „wstrzymało się od głosu” – 2. Uchwała została podjęta. 
    Ad.9.  
Podjęcie uchwały Nr V/29/11 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego obrębu wsi Nowy Dwór. 
Uwag do projektu nie zgłoszono. 
Prowadzący poddał projekt pod głosowanie: „za” – 19. Uchwałę podjęto 
jednogłośnie.   
    Ad.10.  
Podjęcie uchwały Nr V/30/11 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych przy ul. Polnej  
w Trzebnicy uchwalonego Uchwałą Nr XXI/246/04 Rady Miejskiej w Trzebnicy  
z dnia 30 września 2004 roku. 
Pytań ani uwag do projektu uchwały nie było.  
Prowadzący poddał projekt pod głosowanie: „za” – 19. Uchwałę podjęto 
jednogłośnie.   



 6 

    Ad.11.  
Podjecie uchwały Nr V/31/11 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów w rejonie ul. Oleśnickiej  
i Czereśniowej w Trzebnicy uchwalonego Uchwałą Nr XIV/143/08 Rady Miejskiej 
w Trzebnicy z dnia 31 stycznia 2008 roku.  
Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  
Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie: „za” – 19. Uchwałę 
podjęto jednogłośnie.   
     Ad.12.  
Podjęcie uchwały Nr V/32/11 w sprawie przystąpienia do zmiany  miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego obszaru wyznaczonego ulicami Św. 
Jadwigi, Ks. Dz. W. Bochenka i Obrońców Pokoju w Trzebnicy uchwalonego 
Uchwałą Nr XI/109/07 Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 26 października 2007 
roku. 
Radny Paweł Czapla  zapytał, kiedy pani Urszula Pyszel wystąpiła o zmianę 
zapisów. 
Naczelnik Wydziału Architektury Joanna Bębenek wyjaśniła, że na początku 2010 
roku. 
Radny Czapla pytał dalej, czy w obowiązującym planie były wytyczne jak powinna 
wyglądać budowa, bo budowa pani Pyszel została wybudowana inaczej – źle. Rada 
może to zmienić, ale na mapie mają cały ten teren. W ramach tego terenu istnieje 
duży teren zielony. Przypomniał, że na tej nieruchomości zostały sprzedane inne  
działki nabyte w przetargach. Według zapisów teren zielony miał zajmować 25% 
areału. Po zmianie będzie inaczej.  Ostatni przetarg odbył się w miesiącu grudniu. 
Podanie leżało przez cały rok i wiedząc o tym, zrobiono jeszcze 2 przetargi.  
Postawił wniosek formalny o zmianę tego planu, tylko i wyłącznie do terenu pani 
Pyszel.  
Prowadzący poprosił o wniosek merytoryczny. 
Radny Czapla wnioskował, żeby zmienić tylko nakreśloną linią przerywaną 
działkę pani Urszuli Pyszel.  
Przewodniczący Rady przypomniał, że w tej chwili nie zmieniają uchwały, tylko 
przystępują do zmiany planu. W przyszłości to będzie rozstrzygnięte.  
Naczelnik Joanna Bębenek powiedziała, że wyjaśniała tę sprawę na Komisjach, że 
uchwała została podjęta dla całości planu. W maju 2010 r. weszła ustawa  
o wspieraniu i rozwoju usług telekomunikacyjnych. Jest to obligatoryjny 
obowiązek wprowadzenia zmian w planach, w których jest zapis o zakazie 
lokalizacji stacji przekaźnikowych. Nowa ustawa nakazuje te zapisy zlikwidować. 
Stąd jest objęty załącznikiem graficznym cały plan. Przy okazji rozpatrzyli 
wniosek pani Pyszel. Wszystkim zależy, aby ta inwestycja się zakończyła. Rada 
podejmując uchwałę o zatwierdzeniu planu, podjęła ją z błędem. W tekście jest 
napisane 6m, a w załączniku graficznym 4,5m. Mogą z inwestorem iść na drogę 
sądową, ale on udowodni, że jest błąd w uchwale. Jest to pomyłka merytoryczna  
i należy ten błąd poprawić. Ten projekt jest o przystąpieniu, a na etapie planu będą 
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się zastanawiać, czy te wnioski przyjąć, czy nie.  
Radny Czapla zapytał, co z tymi 25%. 
Burmistrz odpowiedział, że w planie zaistniał błąd i tych 25% nie rozstrzygną na 
etapie przystąpienia do planu. Później, zarówno On jak i planiści będą wnioski 
rozpatrywać. Projekt planu o tym przesądzi.  
Radny Darowski prosił, żeby nie przerzucać na Radę odpowiedzialności, bo 
uchwały przygotowują służby wyspecjalizowane. 
Burmistrz zwrócił uwagę, że radni też otrzymują projekty uchwał. Wszyscy mają 
obowiązek czytać i znaleźć ewentualne błędy. 
Radny Czapla uznał, że Ci co brali udział w przetargu, wiedząc, że będą zmiany do 
planu mogli oferować wyższą stawkę, bo później na tym skorzystają. 
Następnie radny zrobił wyliczenia korzyści inwestora, który będzie budował 
nieruchomości na działce. 
Naczelnik Bębenek oznajmiła, że jeżeli zostanie przyjęty wniosek radnego, to na 
kolejnej sesji będzie kolejny projekt, w którym będzie zmiana tego obszaru. 
Procedura trwa rok czasu.  
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu dyskusji  zapytał radnego, czy podtrzymuje 
swój wniosek. 
Radny Czapla odparł, że tak.  
Burmistrz wniósł o odrzucenie tego wniosku. 
Prowadzący poddał wniosek radnego dotyczący zawężenia linii przerywanej do 
działki pani Pyszel,  pod głosowanie: „za” – 6, „przeciw” – 11, „wstrzymało się 
od głosu” – 2. Wniosku nie przyjęto. 
Następnie prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały: „za” – 12, 
„przeciw” – 5, „wstrzymało się od głosu” – 2. Uchwała została podjęta.  
     Ad.13. 
Podjęcie uchwały Nr V/33/11 w sprawie Programu Ochrony Środowiska dla gminy 
Trzebnica na lata 2010-2014 z perspektywą na lata 2015-2018. 
Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
Komisji. 
Radny Darowski zapytał, czy do dnia dzisiejszego wpłynęła opinia Zarządu 
Województwa Dolnośląskiego.  
Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska Szczepan Gurboda 
odpowiedział, że nie. 
Pytań więcej nie było.  
Prowadzący poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: „za” – 19.  Uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
     Ad.14.  
Podjęcie uchwały nr V/34/11 w sprawie Planu Gospodarki Odpadami dla gminy 
Trzebnica na lata 2010-2014 z perspektywą  na lata 2015-2018.  
Radni nie mieli pytań.  
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: „za” – 19.  
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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     Ad.15.  
Podjęcie uchwały nr V/35/11 w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów  
i członków rad sołeckich wraz z autopoprawką. 
Prowadzący przypomniał, że autopoprawka była omawiana na Komisjach  
i dotyczyła zmiany godzin spotkań. 
Radny Darowski zapytał, czy w związku z rezygnacją sołtysa  ze wsi Biedaszków 
Wielki w tamtej kadencji,  odbyły się wybory uzupełniające. 
Burmistrz odparł, że nie. Wybory odbędą  się według ustalonego planu, który radni 
otrzymali.  
Radni nie mieli więcej pytań ani uwag.  
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: „za” – 19.  
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
(wyszedł radny Darowski , obecnych -18) 
Przewodniczący  zaznaczył, że kolejne dwa projekty dotyczą Zakładu Gospodarki 
Komunalnej.  
     Ad.16. 
Podjęcie uchwały Nr V/36/11 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 
dotychczasowego leasingu operacyjnego z opcja wykupu kompaktora – 
używanego, na potrzeby Zakładu Gospodarki Komunalnej w Trzebnicy. 
Radni nie mieli uwag do projektu. 
Prowadzący poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: „za” – 18.  Uchwała 
została podjęta. 
     Ad.17. 
Podjęcie  uchwały Nr V/37/11 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego 
leasingu operacyjnego z opcja wykupu zamiatarki ulicznej – używanej, na potrzeby 
Zakładu Gospodarki Komunalnej w Trzebnicy.  
Radni nie mieli uwag ani pytań do projektu. 
Prowadzący poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: „za” – 18.  Uchwała 
została podjęta. 
(wrócił radny Darowski , obecnych -19) 
      Ad.18. 
Podjęcie uchwały Nr V/38/11 w sprawie uchylenia Uchwały Nr IV/28/07 Rady 
Miejskiej w Trzebnicy z dnia 2 lutego 2007 roku w sprawie upoważnienia 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Trzebnicy do dokonywania czynności  
w sprawach z zakresu prawa pracy wobec Burmistrza Gminy Trzebnica. 
Radni nie mieli pytań ani uwag.  
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: „za” – 19.  
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
     Ad.19. 
Podjęcie uchwały Nr V/39/11 w sprawie udzielenia wiceprzewodniczącemu Rady 
Miejskiej w Trzebnicy upoważnienia do wystawienia poleceń wyjazdów 
służbowych. 
Radni nie mieli pytań do projektu. 
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Prowadzący poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: „za” – 19.  Uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
     Ad.20.  
Wolne wnioski. 
Prowadzący udzielał głosu wg. zgłoszeń. 
Radny Paweł Wolski zwrócił uwagę na czynsze, które zostały podniesione za 
wynajem hali sportowej bądź pomieszczeń w Zespole Placówek Kultury  
w Trzebnicy. Zapytał, czy była robiona jakaś kalkulacja, bo to są dość znaczne 
podwyżki. 
Dyrektor ZAPO Jerzy Trela odparł, że podwyżki wchodzą w życie od 1 lutego 
2011 r., a nie od stycznia. Obecnie było to robione po kosztach własnych, ale, żeby 
odtworzyć mienie, to trzeba zarobić. Przypominał, że musi być sprzątaczka, która 
po opuszczeniu sali przez wynajmujących musi posprzątać. Oczywiście dotyczy to 
tylko wynajmu komercyjnego. Hala przy szkole wybudowana została głównie po 
to, żeby służyła dzieciom. 
Burmistrz dodał, że przede wszystkim mają mieć na uwadze dobro dzieci a potem 
cele komercyjne.  
Radny Darowski powiedział, że jest to problem złożony, bo to jest działalność 
komercyjna.  Działalność ta jest uzupełnieniem usług prowadzonych przez gminę. 
Radny Wolski poruszył sprawę ścieżek w Lesie Bukowym, które są zdewastowane.  
Naczelnik Zarzeczny odparł, że w Lesie Bukowym prowadzona jest wycinka 
drzew. 
Radny Wolski zapytał, czy miało sens robienie ścieżek, skoro jeździ teraz po nich 
ciężki sprzęt i je dewastuje.  
Burmistrz odpowiedział, że miało to sens. Będą rozmawiać z nadleśnictwem, żeby 
to naprawili na swój koszt.  Co do wypowiedzi radnego Darowskiego przypomniał, 
że jest ustawa o pożytku publicznym, która zapewnia środki z budżetu gminy dla 
organizacji pozarządowych, które realizują zadania publiczne.    
Osoba, która wynajmuje pomieszczenia w ZPK, może się ubiegać o dotację  
w ramach ustawy o pożytku publicznym. 
Radny Wojciech Wróbel zapytał, kiedy będzie zakończone Studium. 
Burmistrz odparł, że w tym kwartale będzie przedłożony projekt uchwały  
w sprawie Studium.  
Radny Wróbel poinformował o naborze wniosków na ORLIKA do końca marca 
2011r. 
Burmistrz odpowiedział, że wie o tym terminie.  
Radny Wróbel zapytał, jak się gmina rozlicza z firmą, która lepi dziury, bo z tego 
łatania dziur nic nie wynika, wszystko wypływa. 
Naczelnik Zarzeczny odpowiedział, że rozliczają się ryczałtowo, od metra.  
Radny Krzysztof Surówka zapytał o drogi, czy jest szansa, aby je utwardzić 
kruszywem. 
Burmistrz wyjaśnił, że to nic nie daje, przejedzie ciężki sprzęt i dziury są  
z powrotem. Jedynym wyjściem jest kompleksowa budowa dróg.   
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Zdaniem radnego należy coś zrobić, żeby ludzie mogli dojechać do własnych 
domów. 
Burmistrz odpowiedział, że będą próbowali równać te drogi. 
Naczelnik był zdania, że należy robić krótkie odcinki dróg,  ale asfaltowe. 
Pan Danel Długosz redaktor Gazety NOWa, wrócił do sprawy wynajmu 
pomieszczeń w ZPK. Powiedział, że koszty tych podwyżek poniosą rodzice dzieci, 
które uczęszczają na zajęcia. Dodał, że te dzieci występują później w różnych 
uroczystościach gminnych. Instruktor, który pracuje z tymi dziećmi pobiera 
wynagrodzenie z ZPK. Zdaniem mówcy, chyba nigdzie tak nie ma, żeby w ciągu 
roku zmienił się o 100% czynsz. 
Radny Szydłowski zapytał, na jakim etapie jest I etap budowy basenu. 
Burmistrz odparł, że basen jest długo oczekiwanym zadaniem. Obecnie są na 
etapie napuszczania wody. Potrwa to ok. 2 do 4 tygodni. Jeżeli wszystkie 
parametry się sprawdzą to w I kwartale br. zostanie otwarty. 
Radny Szydłowski prosił o podanie terminu.  
Burmistrz odpowiedział, że 19 luty br. Dodał, że jest to potężna inwestycja, ludzie 
pracują dzień i noc.  
Radny Darowski zapytał, kiedy zostanie powołana Komisja Rewizyjna. 
Przewodniczący Rady odpowiedział, że poinformuje w punkcie komunikaty.  
Radna Kucięba poinformowała, że pod koniec ubiegłego roku ukazał się kolejny 
numer Brzasku. W związku z tym poprosiła, aby głos w tej sprawie zabrał prezes 
Towarzystwa Miłośników Ziemi Trzebnickiej Zbigniew Lubicz - Miszewski. 
Pan Lubicz - Miszewski, po przedstawieniu krótkiej historii powstania rocznika 
Brzask, przekazał najnowsze wydanie każdemu radnemu Rady Miejskiej  
w Trzebnicy. 
    Ad.21.  
Interpelacje i zapytania.  
Radny Wojciech Wróbel poinformował, że złoży w sekretariacie Urzędu, po sesji,  
interpelację  następującej treści:  
„ 1) jakie były koszty zakupu, montażu i eksploatacji ozdób świątecznych w 2010 
roku ( zakup, koszty demontażu, koszty montażu, wydatki poniesione na energie  
w okresach kiedy ozdoby były używane). 
2) Ile  w 2010 roku wydano na rozbudowę oświetlenia drogowego na obszarach 
wiejskich? W jakich miejscowościach miały miejsce inwestycje.” 
   Ad.22.  
Komunikaty. 
Przewodniczący Rady przypomniał, że po zakończeniu sesji odbędzie się szkolenie 
dla radnych z zakresu praw i obowiązków radnego. Szkolenie to będzie prowadził 
Marcin Bator, członek SKO, były kierownik Oddziału Nadzoru w Wydziale 
Prawnym i Nadzoru Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego. 
Następnie odpowiedział na pytanie radnego Darowskiego dotyczące powołania 
Komisji Rewizyjnej, oznajmił, że  Klub radnych PO  przekazał listę kandydatów 
do Komisji Rewizyjnej.  Dodał, że wpłynęły także rezygnacje z mandatu radnego 
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Jadwigi Janiszewskiej i Daniela Buczaka, w związku z tym, aby umożliwi ć 
złożenie ślubowania nowym radnym oraz powołać Komisję Rewizyjną, wyznaczył 
kolejną VI sesję na dzień 31 stycznia 2011 roku, na godzinę 14:30. 
    Ad.23.  
Zamknięcie obrad V sesji.   
Przewodniczący Rady słowami: „ zamykam obrady V sesji Rady Miejskiej”, 
dokonał jej zamknięcia o godz. 14:30. 
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